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Funktionshinderrådets möte  
den 15 augusti 2016, nr 6 

  

Ledamöter  

Kerstin Järneberg, ordförande  

Carita Mandelin   

Lena Nisula Wester  

HSO
1 

HSO 

SRF
3 

Lars Jonsson HSO 

Blazena Westerlund, vice ordförande  

Beatrice Kolijn 

 

Förhinder 

Annika Nyström Karlsson  

HSO 

DHR
2 

 

 

HSO 

 

 

 

 

Tjänstemän 

 

Wiveca Eklund 

Per-Ove Mattsson 

Sekreterare 

Avdelningschef 

             

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Ledamot 

 

 

____________________________ 
1
 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 

2
 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 

3 
Synskadades Riksförbund Stockholms stad
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§ 1 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Ordförande Kerstin Järneberg och ledamot Lars Jonsson utsågs 

att justera protokollet fredagen den 19 augusti. 

 

§ 3 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 8 juni anmäldes och lades till 

handlingarna. 

 

§ 4 Dagens gäst: Jonas Wilhelmsson, avdelningschef 

egen regi 

Jonas presenterade sig. Han är ny avdelningschef för egen regi 

sedan i slutet av maj -16, vilket innebär att han har alla 

utförarenheter som finns i stadsdelen såsom äldreomsorg, 

socialpsykiatri, personligt stöd funktionsnedsättning. 

Han har arbetat som chef i staden sedan -95 mest inom 

äldreomsorg och psykiatri så han har en lång erfarenhet. 

 

§ 5 Ärenden till nämndsammanträdet den 25 augusti 

2016 

Ärende nr 10: Barnkonventionen blir svensk lag (SOU 2016:19)  

Rådet tycker att det är viktigt att barnen får vara delaktiga i beslut 

som rör dem. 

 

Ärende nr 13: Biblioteksplan 2016-2020  

Rådet anser att det är viktigt att biblioteken finns som viktig del i 

samhället. Mycket positivt med mer öppettider ex morgon o 

kvällsöppet. Rådet anser att det behövs mer reklam/information 

till allmänheten om vad biblioteken har att erbjuda t ex lättlästa 

böcker m.m. Samt att biblioteken kan gå ut med information till 

gruppbostader m fl när det gäller funktionsnedsatta. 

 

Ärende nr 20: Motion M om Food Bikes  

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 22: Detaljplan för del av fastigheten Kymmendö 3 m fl 
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i Farsta strand 

Det är mycket trappor i just i området som det handlar om. 

Rådet förutsätter att det blir tillgängligt med trafiken, 

handikapparkeringsplatser, närliggande sophantering, hissar m.m. 

 

Ärende nr 23: Detaljplan för Farsta 2:1, Sirapsvägen i 

Hökarängen  

Rådet förutsätter att det blir tillgängligt med 

Handikapparkeringsplatser, närliggande sophantering, hissar m m 

 

Ärende nr 24: Detaljplan för Sköndal 1:1 m.fl. i Sköndal 

Rådet förutsätter att det blir tillgängligt med 

Handikapparkeringsplatser, närliggande sophantering, hissar m m 

 

Ärende nr 25: Otillåtna bosättningar (Ds 2016:17) 

Rådet tycker det är viktigt att barn inte far illa vid bosättningarna. 

I staden finns det ett EU-team som åker runt och besöker 

bosättningar för att se om det finns barn, funktionsnedsatta eller 

missbrukare. 

 

Ärende nr 26: Rapportering till IVO av ej verkställda beslut för 

kvartal 2 år 2016 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 29: Utvecklings- och näringslivsrådets sammanträde 

den 9 juni 2016 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

§ 6 Information från förvaltningen 

Ingen ny information just nu 

 

Balanslistan uppdaterades, Bilaga  

 

§ 7 Rapporter 

Reviderade riktlinjer för medföljare vis semesterresa. 

Rådet hade inte haft möjlighet att läsa denna rapport på sina 

datorer så den skjuts upp till nästa möte den 12 september. 

Ordförande har gått runt i Farsta Centrum för at titta på 



Farsta stadsdelsnämnd 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Protokoll 

2016-08-15 

Sida 4 (4)  

 

 

 

Justerarnas signaturer 

 

skyltningen, det ser bra ut. 

Angående torget så är det svårframkomligt förbi handlarna och 

uteserveringen, speciellt vid säsongsvaror såsom 

jordgubbsförsäljning. Det har inte hänt något sen mötet med 

trafikkontoret på torget. 

 

 

§ 8 Övriga frågor 

Rådet har för avsikt att besöka Café 9-an den 22 augusti 2016. 

 

§ 9 Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls onsdag 12 september 2016.  

 

 

§ 10 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


